
  

 

29 februari 2024 

Schriftelijke vragen artikel 45 RvO. 

Onderwerp: Het ontvangen van gelden door de gemeente als boeren vrijwillig stoppen. 

Geacht College, 

Het Reformatorisch Dagblad maakte op 17 februari 2024 melding  van het feit dat, wanneer 
een veehouder vrijwillig zijn bedrijf beëindigt de gemeente waarbinnen het bedrijf gelegen is 
een bedrag van in totaal € 27.000 ontvangt van de Rijksoverheid. Hierbij gaat het om een vrij 
te besteden bedrag per agrarisch ondernemer van € 27.000  voor elk bedrijf waarvoor RVO 
een subsidiebeschikking is afgegeven en waarvoor de veehouder zijn handtekening gezet 
heeft.  

De gemeente hoeft geen verantwoording af te leggen over de besteding van dat bedrag. Met 
de regeling dat de gemeente van de Rijksoverheid een bedrag van € 27.000 per stoppende 
agrarisch ondernemer ontvangt lijkt het dat de gemeente ook een financieel belang heeft om 
er voor te zorgen dat zoveel als mogelijk agrarisch ondernemers stoppen. De gemeente zou 
er immers van kunnen profiteren.  

Vanzelfsprekend gaat de CDA fractie er van uit dat dit niet de bedoeling is van het College 
maar dat juist dit College de agrarische sector in deze voor hen onzekere en moeilijke tijden 
wil helpen daar waar dat mogelijk is. Bedrijfsbeëindiging is immers vaak niet de voor de 
agrarisch ondernemer meest geliefde keuze, maar ontstaat door de onmogelijkheid het 
bedrijf op de door betrokkene gewenste wijze voort te zetten. 

Om duidelijkheid te krijgen over de mening van het College heeft de CDA- fractie de 
volgende vragen aan het College. 

1. Bent u bekend met de brief van de Minister voor Natuur en Stikstof waaraan de 
publicatie in het RD van 17 februari refereert?  

2. Kunt u aangeven hoeveel veehouders in de gemeente Westerveld vallen onder de 
LVB+ regeling en gekend zijn als piekbelasters? 

3. Kunt u aangeven hoeveel veehouders die geen piekbelaster zijn en onder de 
zogenoemde LVB regeling vallen, met hun bedrijfsvoering wel (zouden) willen 
stoppen? 

4. Zijn er inmiddels al door de gemeente bijdragen ontvangen?  
5. Bent u het met de fractie van het CDA eens dat deze regeling kàn worden uitgelegd 

als een stimulans voor de gemeente om veehouders actief over te halen te stoppen? 
Zo ja, bent u het dan met ons eens dat dit ongewenst is en de schijn moet worden 
voorkomen? 

6. Bent u het met de CDA-fractie eens dat dit om een goede en open communicatie met 
de sector vraagt? Indien ja, hoe gaat u dat dan doen? 

 

 



  

 

7. Vraagt u aan veeboeren die stoppen, en de vrijkomende gronden willen gebruiken 
voor andere (bedrijfsmatige) activiteiten of willen bouwen, leges voor een vergunning 
voor deze activiteiten?  

8. Zou u de bijdragen die u ontvangt willen gebruiken voor een verlaging van deze 
leges? Of wilt u deze op een andere manier ten goede laten komen van 
betrokkenen?   Waarom wel/niet? 

 

Wij zien uit naar een spoedige beantwoording. 

 

Namens de fractie CDA Westerveld, 

Adri van der Weyde 

 


